
 
 

Zápisnica  
 

 z  kongresu 
Klubu chovateľov severských poľovných psov 

konaného  14.4.2018 od 10:00 hod.  
v kongresovej sále hotela Kultúra Ružomberok 

 
 

Poznámky k jednotlivým bodom kongresu  : 
 

1. Privítanie 
- Hlasovanie o programe kongresu 

Hlasovanie – Za - 58, Proti – 0, Zdržal sa - 0 
 

- Voľba pracovného predsedníctva 
V zložení : 
Ladislava Stehlík, Mariána Marek, Imrich Füle, 

 Vladimír Schalek a Andrea Gavorníková 
 
Hlasovanie – Za - 58, Proti – 0, Zdržal sa - 0 

 
- Volebný poriadok kongresu 
 

Hlasovanie – Za - 57, Proti – 1, Zdržal sa - 0 
 
- Voľba mandátovej komisie 

V zložení : 
Dolník Michal, Parobok Ján, Ševc Mikuláš 
Hlasovanie – Za - 58, Proti – 0, Zdržal sa - 0 

 
- Voľba návrhovej komisie 

V zložení : 
Tichý Igor, Oravec Marián, Kotek Boris 
Hlasovanie – Za - 58, Proti – 0, Zdržal sa - 0 

 
 



- Voľba volebnej komisie 
V zložení : 

 Foťko Gabriel, Kuklica Ján, Lukačko Richard 
Hlasovanie – Za - 57, Proti – 0, Zdržal sa - 1 

 

- Voľba zapisovateľka kongresu 
Andrea Gavorníková 
Hlasovanie – Za - 56, Proti – 2, Zdržal sa - 0 

 

- Voľba overovateľa zápisnice 
Drahomír Dóczy 
Hlasovanie – Za - 58, Proti – 0, Zdržal sa – 0 
 

2. Kontrola plnenia úloh 
Za tajomníka klubu predniesol predseda I. Füle 
Príloha číslo 1. 

 

3. Správa predsedu klubu 
Predniesol predseda klubu I. Füle 
Príloha číslo 2. 

 

4. Správa finančného hospodára klubu  
Predniesol fin. hospodár klubu L. Stehlík 
Príloha číslo 3. 

 

5. Správa poradcu chovu klubu 
Predniesol poradca chovu V. Schalek 
Príloha číslo 4. 

 

6. Správa kontrolóra klubu  
Predniesol kontrolór klubu P. Olexa 
Príloha číslo 5. 

 

7. Vystúpenia hostí 
 

Predseda klubu KMPaL v ČR p. Josef Leopold 
   

Vo svojom príhovore privítal účastníkov kongresu a privítal snahu 
o dobrú spolupráci medzi našimi klubmi. Oboznámil prítomných 
s genézou klubu KMPaL a aj o problémoch po úmrtí starého 
predsedu klubu p. Váleka. Dnes sú už po normalizácii a snažia sa 
dostať do koľají štandardných kynologických klubov. Informoval 
o systéme, ktorý funguje v ich klube a tiež naznačil, že je potrebná 
obnova krvi a keď už tak najradšej priamo z RF. Oboznámil 
účastníkov a činnosti klubu na rok 2018 a naznačil, že by rád 
privítal aj účasť našich psíkov.  



 

8. Prestávka – občerstvenie 
Po hlavných správach a vystúpení hosťa z ČR nasledovala 
krátka prestávka s občerstvením. 

 

9. Zmena stanov klubu 
 

Na začiatku vystúpil predseda mandátovej komisie p. Michal 
Dolník, ktorý podal správu o uznášaniaschopnosti kongresu.  
Z celkového počtu 118 členov klubu je prítomných 58 členov    
čo je 49 %. Podľa platných stanov na uznášaniaschopnosť je 
potrebná 30 % účasť. 
Kongres je uznášaniaschopný . 
  

Pripomienky a zmeny : 
Igor Tichý – zmeniť kvótu na uznášaniaschopnosť kongresu 
na 30% - kopírovať uznášaniaschopnosť členskej schôdze. 
Predkladateľ osvojil tento návrh autoremedúrou. 
Ing. Ľubomír Pádej – Pripomenul, že rozhodovanie na 
kongrese 30% uznášaniaschopnosťou nie je správne 
a navrhol znova kvótu na 50% . Predsedajúci o tomto návrhu 
dal hlasovať : 
Hlasovanie – Za 1,  Proti 57, Zdržal sa 0 
Tento návrh neprešiel. 
Ďalej navrhol zakomponovať do stanov kontrolný 
a odvolací mechanizmus. 
Výsledný návrh je nasledovný : 
Čl.V bod 3 h/  Členská schôdza je najvyšším odvolacím  
orgánom klubu. 
Hlasovanie – Za 57,  Proti 0, Zdržal sa 1 
Tento návrh prešiel. 
Ing. Pavol Černák navrhol doplnenia : 
Čl.V bod 6 f/ Poradca chovu je oprávnený vykonávať na 
vlastnú žiadosť kontrolu vrhov. 
Čl.V bod 6 g/ Poradca chovu má právo vyžiadať si 
veterinárne potvrdenie o zdravotnom stave, prípadne mu 
musí byť umožnené vidieť sučku / psa, ak sa vyskytnú 
pochybnosti o zdravotnom stave chovného jedinca. Pokiaľ 
mu to chovateľ neumožní, má právo krytie zamietnuť, alebo 
pozastaviť chovnosť jedinca. Každé zamietnutie 
pripúšťacieho povolenia alebo pozastavenia chovnosti 
jedinca musí poradca chovu zdôvodniť písomne.  
Bod f/ sa premenuje na h/ 
Hlasovanie – Za 57,  Proti 0, Zdržal sa 1 



 
Predsedajúci takto upravené stanovy dal na hlasovanie. 
Hlasovanie – Za 56,  Proti 1, Zdržal sa 1 
 

Kongres odsúhlasil nové stanovy KCHSPP. 
 

10. Voľby funkcionárov klubu vykonala volebná komisia pod 
vedením predsedu komisie pána Gabriela Foťka. 
Pri funkciách kde bol navrhnutý iba jeden kandidát navrhol 
aklamačné hlasovanie  za bolo 58 prítomných delegátov. 
 
Výsledky volieb : 
 

- Voľba predsedu klubu 
Imrich Füle - Za - 57, Proti – 0, Zdržal sa - 1 

 

- Voľba tajomníka klubu 
Andrea Gavorníková  -   Za – 55, Proti – 0, Zdržal sa - 3 

 

- Voľba finančného hospodára klubu 
Mária Füleová   -   Za – 56, Proti – 1, Zdržal sa - 1 

 

- Voľba členov výboru klubu ( 4 členovia ) 
Za členov výboru boli zvolení : 
 

MVDr. Ľudovít Jando........................  za  53  hlasov 
MVDr. Michal Babuljak.....................  za  42  hlasov 
Marián Marek.....................................  za  47  hlasov 
Vladimír Schalek...............................  za  44  hlasov 

 

- Voľba poradcu chovu klubu 
Výsledok hlasovania : 
 

Vladimír Schalek ..............................  za  20  hlasov 
Ing. Pavol Černák .............................  za  35  hlasov 
 

Za poradcu chovu bol zvolený :   Ing. Pavol Černák 
 

- Voľba hlavného kontrolóra klubu 
Peter Olexa   -  Za – 58, Proti – 0, Zdržal sa - 0 

 

- Voľba zástupcu klubu do KR SPZ  
Imrich Füle   -  Za – 58, Proti – 0, Zdržal sa - 0 

   

  Náhradník klubu do KR SPZ  
Ing. Pavol Černák    -  Za – 58, Proti – 0, Zdržal sa – 0 
 



Staronový predseda p. Imrich Füle poďakoval prítomným 
členom za vyslovenú dôveru pri hlasovaní a pogratuloval  
zvoleným funkcionárom.   
Poďakoval odchádzajúcemu poradcovi chovu za jeho 
vykonanú prácu.  

 

11. Zmeny ostatných dokumentov klubu 
 

- Zmena chovateľského a zápisného poriadku klubu 
Pripomienky a zmeny : 
Ing. Dušan Vatraľ diskutoval o vrodených a získaných vadách 
o chýbajúcich zuboch s RTG snímkov, atď. 
Navrhovateľ vysvetlil, že návrhy pána Vatraľa sú 
zakomponované v bonitačnom predpise a nie je potrebné ich 
zaraďovať do CHaZP.  
 

Predsedajúci autoremedúrou osvojil navrhnuté zmeny Ing. 
Pavlom Černákom a aplikoval do CHaZP  
 

Hlasovanie – Za - 58, Proti – 0, Zdržal sa - 0 
 

- Predpis bonitácie klubu 
 

Hlasovanie – Za - 58, Proti – 0, Zdržal sa - 0 
 

12. Nové dokumenty klubu 
 

- Výstavný poriadok klubu 
 

Hlasovanie – Za - 58, Proti – 0, Zdržal sa - 0 
 

- Štatút redakčnej rady klubu 
 

Hlasovanie – Za - 58, Proti – 0, Zdržal sa - 0 
 

- Klubový šampión krásy 
 

Hlasovanie – Za - 58, Proti – 0, Zdržal sa - 0 
 

- Klubový šampión práce 
 

Hlasovanie – Za - 58, Proti – 0, Zdržal sa - 0 
 

- TOP pes roka – Exteriér 
 

Hlasovanie – Za - 58, Proti – 0, Zdržal sa - 0 
 

- TOP pes roka – Práca 
 



Hlasovanie – Za - 58, Proti – 0, Zdržal sa - 0 
 

- Historické zrkadlo TOP psov klubu 
 

Hlasovanie – Za - 58, Proti – 0, Zdržal sa - 0 
 
 

13. Plán práce na rok 2018 
Pripomienky žiadne . 

 

Hlasovanie – Za - 58, Proti – 0, Zdržal sa - 0 
Príloha číslo 6. 
 

14. Poplatky klubu – zmeny 
Pripomienky k termínu platby členského. 
Predložený návrh v pôvodnom znení. 

 

Hlasovanie – Za - 58, Proti – 0, Zdržal sa - 0 
Príloha číslo 7. 
 

15. Informácie a rôzne 
 

- Josef Leopold – Informácia o pripravovaných akciách klubu 
KMP a L v ČR v roku 2018. Spolupráca medzi našimi klubmi. 

- Novozvolený poradca chovu Ing. Pavol Černák poďakoval 
prítomným členom za zvolenie, vyslovil poďakovanie 
odchádzajúcemu poradcovi chovu za jeho vykonanú prácu. 
Poznamenal že aj on bude vo svojej práci dôsledný. 

- Predseda – Informácia o stave prípravy novej Web stránky.  
- Mikuláš Ševc ponúkol možnosť usporiadania KSD 

v budúcnosti u nich v revíri. 
- Ing. Pavol Černák pripomenul, že by bolo dobré v budúcnosti 

bojovať o to, aby sa pri skúškach neprihliadalo na hlasitosť 
na teplej stope, čo naše plemená nemajú v povahe. 

- Predseda podporil tento návrh a poznamenal, že by nebolo 
zlé o toto sa snažiť v spolupráci s klubom terriérov, nakoľko 
niektoré z ich plemien majú podobné problémy.  

 

16. Diskusia 
 

- Michal Foťko – Skúšky odvahy v diviačom oplôtku. 
Najprv by mali ísť na rad psy a po nich suky . 
Takto by sa zamedzilo problémom pri sukách, ktoré sú tesne 
pred honcovaním. 



- Predseda – Skúšky sa musia riadiť podľa predpisu SPZ. Ak 
sa na skúškach všetci dohodnú aj s rozhodcom nie je táto 
varianta vylúčená. 

 
 

17. Uznesenia 
 
Uznesenie od návrhovej komisii – príloha č.6 
 

18. Záver 
 

Na záver predseda KCHSPP poďakoval všetkým členom klubu 
ako aj hosťom za účasť ako aj za konštruktívny prístup počas 
celého priebehu kongresu. 
Zároveň všetkých pozval na spoločný obed. 

 
 

Poznámka :  Odsúhlasené Stanovy, Chovateľský a zápisný poriadok, Predpis  
 Bonitácie  a ostatné klubové dokumenty tiež tvoria prílohy tejto 
 zápisnice. 

 
 
 
 

V  Ružomberku  dňa 14.4.2018 
 
 
 
 
Zapísal : 

 
 
 
...........................................................  ........................................... 
Andrea  Gavorníková – tajomníčka KCHSPP   Imrich Füle – predseda KCHSPP 

 
 
 
 
 
 
 

 
Overil :        .................................................................   
                     Drahomír  Dóczy – overovateľ zápisnice KCHSPP  
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